

Articulation Pathway

Advanced Diploma in Railway Engineering

Students are eligible to apply for admission to the programmes listed below after completing MTR Academy Advanced Diploma in Railway Engineering.

[Bachelor of Engineering \(Honours\) in Mechanical Engineering](#) (Part-time) offered by the School of Professional Education and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University

[Bachelor of Engineering \(Honours\) in Mechanical Engineering](#) (Full-time) offered by the School of Professional Education and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University

[Bachelor of Engineering \(Honours\) in Electrical Engineering](#) (Part-time) offered by the School of Professional Education and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University

[Bachelor of Engineering \(Honours\) in Electrical Engineering](#) (Full-time) offered by the School of Professional Education and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University

[Master of Engineering \(Honours\) in Electrical and Electronic Engineering](#)[^] (Part-time) offered by The HKU School of Professional and Continuing Education (HKU SPACE), leading to an academic award by Manchester Metropolitan University

[Professional Diploma in Building Services Engineering](#) (Part-time) offered by Technology and Higher Education Institute of Hong Kong (Thei)

[Bachelor of Science in Electronics and Bachelor of Science \(Honours\) in Electronics](#) (Part-time) offered by Hong Kong Metropolitan University

[Bachelor of Social Sciences \(Honours\) in Public Management and Smart Governance](#) (Part-time) offered by Lingnan University, leading to an academic award by Lingnan University

Final year of [Higher Diploma in Electrical and Electronics Engineering](#) (Part-time) offered by Hong Kong College of Technology (HKCT)

[^] This is an exempted course under the Non-local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which this course may lead.

Note: There are different award requirements for students from different background. Students may refer to respective programme webpages for details.

升學階梯

鐵路工程高等文憑

同學完成港鐵學院鐵路工程理高等文憑，即合資格銜接報讀下列課程。課程詳情請參閱下列網站。

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)開辦的[機械工程學\(榮譽\)工學士](#) (兼讀制)

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)開辦的[機械工程學\(榮譽\)工學士](#) (全日制)

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)開辦的[電機工程學\(榮譽\)工學士](#) (兼讀制)

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)開辦的[電機工程學\(榮譽\)工學士](#) (全日制)

由香港大學專業進修學院(HKU SPACE)與曼徹斯特都會大學合辦的[電機及電子工程學\(榮譽\)碩士](#)[^] (兼讀制)

由香港高等教育科技學院(Thei)開辦的[屋宇設備工專業文憑](#) (兼讀制)

由香港都會大學(HKMU)開辦的[電子學理學士及電子學榮譽理學士課程](#) (兼讀制)

由香港專業進修學校(HKCT)開辦的[電機電子工程高級文憑課程](#) (兼讀制) 的第二年級

由嶺南大學開辦的[社會科學\(榮譽\)學士 - 公共及智慧管理](#) (兼讀制)

[^]此課程已獲非本地高等及專業教育(規管)條例豁免註冊。個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。

註: 上述課程對不同背景的學生之學術要求各異，學生應參考課程網站了解更多。